
Zápis ze zasedání zastupitelstva obce Divec ze dne 7.6.2023. 
 

Program: 
 

1) Uvítání a kontrola usnášeníschopnosti, schválení programu zasedání,  
volba ověřovatelů zápisu.  

 
2) Závěrečný účet 2022. 

 
3) Spoluúčast mostek směr Černilov. 

 
4) Dětské hřiště. 

 
5) Ostatní, diskuse, závěr. 

 
      
 
Zápis pořízen: 12.6.2023   vyvěšeno: 14. 6.2023 sejmuto: 
 
Přítomni: Z.Medek, K.Medková, Ing.Hrnčíř, M.Beran, Ing.Rezek, M.Putnová, 
P.Tojnar. 
  
                                                     
1.) V 18.00 bylo zasedání zahájeno uvítáním přítomných občanů obce a 
zastupitelů, zahájení přítomno 7 členů ZO, zastupitelstvo bylo 
usnášeníschopné. Ověřovateli zápisu byli navrženi a schváleni P.Tojnar a 
Z.Medek. Zápis a usnesení z minulého zasedání byly bez připomínek a staly 
se právoplatnými, navržený program byl schválen. 5 pro, 2 se zdrželi  
 
2.)a) Návrh závěrečného účtu byl po dobu 15ti dnů vyvěšen a schválen „s 
výhradou“. 5 pro, 2 se zdrželi. 
    b) Účetní uzávěrka za rok 2022 byla schválena. 5 pro, 2 se zdrželi. 
    c) Zastupitelé vzali na vědomí závěrečnou zprávu auditora za rok 2022 
„s výhradou“. Nápravné opatření: smlouva byla dodatečně zveřejněna na 
portále.   
 
3.) Starosta předložil k diskusi žádost starosty obce Černilov Ing.Staši o 
finanční spoluúčast na financování stavby nového mostu na trase Divec-
Černilov (celková investice 3,5mil.). Po dlouhotrvající diskusi obec Divec 
přispěje ze svého účtu částkou 600 tis. K této částce se starostovi podařilo 
vyjednat spoluúčast dalších spřátelených a mostek využívajících subjektů 
(konkrétně SV Metal a HNG Czech), a to dalších 600 tis. Vzhledem k tomu, 
že zmíněný mostek má zásadní funkci pro dopravní obslužnost obce, 
považujeme rozhodnutí Černilova o stavbě zcela nového mostku za velmi 
vstřícný krok.7 pro 
 
 



4) V tomto bodě byly opět na pořadu jednání podmínky rozšíření dětského 
hřiště novými prvky a jejich konečný výběr. Byla zvolena lanová pyramida a 
dvousedadlová houpačka. 7 pro   
      
5.)a Byla schválena předložená „Smlouva o zřízení služebnosti“ pro 
společnost CETIN. Jedná se o propojení již realizované a nové části v lokalitě 
Poďousov přípravou na rozvod optické sítě.7 pro  
 
4.)b) Byla projednána a schválena „Smlouva o poskytnutí dotace na provoz 
MHD“ ze strany Královéhradeckého kraje. Díky tomuto příspěvku může 
zůstat zachována kompletní obslužnost obce linkou č.5 MHD. Obec tímto 
KHK velice děkuje za vstřícnost při posuzování žádosti a přidělení dotačních 
prostředků.  7 pro 
.                                   
Oficiální část zasedání bylo ukončeno v 19:00 hod. 
 
   ………………                        .…………..                       ………………  
ověřovatel zápisu                 ověřovatel zápisu                   starosta 
  Pavel Tojnar                         Zdenek Medek               Ing.Roman Hrnčíř 


